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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Kerstin Järne-
berg och Ebba Lundgren. Justering sker torsdag 14 augusti. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokoll från rådets sammanträde 2008-06-09 anmäldes. 
 

§ 3 Aktuellt från nämndsammanträdet 2008-06-17 
Inget fanns att rapportera. 
 

§ 4 Ärenden till nämndsammanträdet 2008-08-21 
Ärende nr 15: Förslag till kortare plan- och byggprocess samt renodling av 
ansvar för vissa tekniska processer inklusive revidering av reglementen 
Rådet underströk att det i plan- och byggprocessser är viktigt att inte bara 
ta hänsyn till kulturella värden och skönhetsvärden utan även till olika till-
gänglighetsaspekter. 
 
Ärende nr 17: Förslag till detaljplan för kvarteret Sandhamn m m i stads-
delarna Farsta och Larsboda 
Rådet förutsätter att det inom ramen för detaljplanen även planeras för ett 
tillräckligt antal parkeringsplatser för personer med funktionsnedsättning. 
 

§ 5 Information från förvaltningen och avdelningen för stöd och ser-
vice till personer med funktionsnedsättning 
Från föregående sammanträde: Avdelningschef Siw Lideståhl meddelade att rå-
dets synpunkter på tillgänglighet i förvaltningens nya lokaler (se bilaga) kom-
mer att tas upp i ledningsgruppen. Ledningsgruppen kommer att ta ställning till 
vilka åtgärder som ska vidtas och vilka synpunkter som bör diskuteras med fas-
tighetsägaren.  
 
Ingemar Sollgard, ny chef för biståndsenheten, presenterade sig och hälsades 
välkommen av rådet. 
 
Blazena Westerlund och Ove Martinsson utsågs till rådets kontaktpersoner vid 
kommande upphandlingar av gruppboenden.  
 

§ 6 Dagens gäst: Mattias Gustafsson, marknadsområdeschef Atrium 
Ljungberg 
Mattias Gustafsson, marknadsområdeschef vid fastighetsföretaget Atrium 
Ljungberg som bland annat äger Farsta Centrum (inklusive förvaltningens nya 
lokaler), gästade rådet. Mattias berättade om den ombyggnad som nu pågår i 
Farsta Centrum och om företagets planer för centrumets fortsatta utveckling. 
Tillsammans med rådet resonerade Mattias även kring olika tillgänglighets-
aspekter, både i centrumet och i förvaltningens lokaler. Rådet pekade bland an-
nat på den bristande tillgängligheten vid entrén till Storforsplan 36. 
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Mattias Gustafsson kommer att återkomma till rådet med förslag till utformning 
av informationstavlor, för att få rådets synpunkter på dessa, och även med en 
allmän uppdatering när det gäller utvecklingen av Farsta Centrum. Ordföranden 
tackade Mattias för hans medverkan.  
 
Rådet beslutade att låta Farsta Centrums tillgänglighet tills vidare vara en stå-
ende punkt på dagordningen.  

 
§ 7 Övriga frågor  

• Ordföranden meddelade att Farsta handikappråd står på tur att ordna 
nästa gemensamma träff för de lokala handikappråden i Söderort (för-
utom Farsta även Enskede-Årsta-Vantör och Skarpnäck). Avdelnings-
chef Siw Lideståhl lovade undersöka om förvaltningen kan bistå med 
lokal, förtäring och kostnad för eventuell föreläsare. 

• Rådet önskade en organisationsskiss som beskriver Farsta stadsdelsför-
valtning, med namn och gärna även bilder på avdelnings- och enhets-
chefer och andra centrala funktioner. Siw Lideståhl lovade ordna en så-
dan till rådets nästa möte. 

• På fråga från rådet berättade avdelningschef Inger Norman att den pla-
nerade allergiförskolan i Skarpnäck inte kommer att inrättas, trots långt 
gångna planer. Planeringen har avbrutits av den nya förvaltningsled-
ningen i Skarpnäck. Farsta kommer därför även fortsättningsvis att 
köpa platser vid allergiförskola i Tyresö. 

§ 8 Nästa sammanträde 
Rådets nästa sammanträde hålls måndag 8 september 2008 kl 15.00-16.30, 
med förmöte kl 14.15. 
 
 

 


